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Switzerland
and

Liechtenstein

Agreement between the Swiss Federal Council and the Government of the Principality of 
Liechtenstein on the mutual recognition of certificates of competency and of basic 
vocational training (with annex). Bern, 30 October 2014

Entry into force:  1 January 2015, in accordance with article 8 
Authentic text:  German
Registration with the Secretariat of the United Nations:  Switzerland, 6 July 2015
*No UNTS volume number has yet been determined for this record. Only the authentic German text of the Agreement with 

its annex and translations into English and French of the Agrement are published herein. The Annex to the 
Agreement in English and French is not published herein, in accordance with article 12 (2) of the General Assembly 
Regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended, and the publication 
practice of the UN Secretariat.

Suisse
et

Liechtenstein

Accord entre le Conseil fédéral suisse et le Gouvernement de la Principauté du Liechtenstein 
sur la reconnaissance mutuelle des certificats de capacité et des attestations de la 
formation professionnelle initiale (avec annexe). Berne, 30 octobre 2014

Entrée en vigueur :  1er janvier 2015, conformément à l'article 8 
Texte authentique :  allemand
Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  Suisse, 6 juillet 2015
*Aucun numéro de volume n'a encore été attribué à ce dossier. Seul le texte authentique allemand de l’Accord avec son 

annexe et les traductions en anglais et français sont publiés ici. L'annex de l’Accord en anglais et français n'est pas 
publié ici, conformément aux dispositions du paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale 
destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé, et de la pratique dans le 
domaine des publications du Secrétariat.
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